
Sprawozdanie z działalności Komisji Techniczno Inwestycyjnej  

Rady Miasta Tarnobrzega za 2024 rok 

 

Komisja Techniczno Inwestycyjna Rady Miasta Tarnobrzega IX kadencji 

została powołana Uchwałą nr II/9/2024 z dnia 16 Maja 2024 roku, na podstawie art. 

21 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tekst jednolity 

Dz. U. z 2024 r. poz.609) oraz § 43 ust. 1, 3, 4 Statutu Miasta Tarnobrzega – 

Uchwała  nr. LXIV/680/2018 z dnia 27 września 2018 roku. 

Komisja działa w sześcioosobowym składzie: 

1. Robert Popek – Przewodniczący Komisji 

2. Mariusz Turbacz – Zastępca Przewodniczącego 

3. Jan Nowak  - Sekretarz  

4. Dariusz Bożek 

do dnia 8 lipca 2024 roku po stwierdzeniu wygaśnięcia mandatu radnego Uchwałą 

nr. VIII/75/2024 z dnia 2 sierpnia 2024 roku 

5. Adam Rębisz  

Powołany na członka Komisji Uchwałą nr  XI/110/2024 z dnia 26 września 2024 roku 

6. Waldemar Stępak 

7. Alfred Martyniak 

 

 

Komisja Techniczno Inwestycyjna  pracowała na podstawie planu pracy 

przyjętego na posiedzeniu Komisji w dniu 25 czerwca 2024 roku. Od 16 maja 2024 

roku Komisja odbyła szesnaście posiedzeń opiniując 49 uchwał.  Podczas swoich 

posiedzeń Komisja realizowała następujące zadania wynikające z planu pracy oraz 

zajmowała się zagadnieniami, które wynikły w trakcie działalności Komisji: 

 

1. Temat pierwszy: 

- Informacje na temat zagospodarowania przestrzennego miasta;  

W tym temacie obszernych informacji udzieliła Pani Naczelnik Wydziału 

Urbanistyki, Architektury i Budownictwa. Radni zostali zapoznani z planami 

zagospodarowania przestrzennego oraz informacją na temat planów nad którymi 

obecnie pracuje wydział. 



2. Temat drugi: 

- Przedstawienie stanu prawnego Zamku Dzikowskiego i innych obiektów 

w kontekście roszczeń rodziny Tarnowskich; 

W tym punkcie Pan Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami 

przedstawił stan prawny Zamku Dzikowskiego  i innych obiektów w kontekście 

roszczeń rodziny tarnowskich. Na posiedzeniu zostały poruszone tematy 

związane z roszczeniami rodziny Tarnowskich do konkretnych działek 

znajdujących się w posiadaniu miasta oraz osób prywatnych. 

 

3. Temat trzeci: 

- Analiza budowy ronda na osiedlu Mokrzyszów; 

Analizę budowy ronda na osiedlu Mokrzyszów przedstawił kierownik projektu 

wykonawcy galerii. Na spotkaniu kierownik omówił technologię wykonania ronda 

oraz zasady ruchu podczas prac wraz z problemami na jakie napotykali na 

terenie budowy, łącznie z nieujawnionymi mediami występującymi pod drogą. 

Mimo problemów poinformował, że nie dojdzie do opóźnień. W trakcie rozmów 

udzielił wyczerpujące informacje oraz zapewnił o współpracy z miastem oraz 

radnymi. 

 

4. Temat czwarty: 

- Informacja z działalności spółek miejskich; 

W związku z przekazaniem radnym i członkom komisji na tablety informacji z 

działalności spółek miejskich oraz, że najbliższa sesja na której Zarządy będą 

przedstawiać informacje o spółkach odbyła się dwa dni później  Komisja 

postanowiła nie zapraszać przedstawicieli zarządów a ewentualne pytania i 

wyjaśnienia postanowiła zadać na sesji rady miasta. 

 

5. Temat piąty: 

- Prace nad projektem budżetu na 2025 rok w oparciu o inwestycje 

zgłaszane przez zarządy osiedli; 

Budżet na 2025 rok przygotowywany był przez pracowników merytorycznych 

wydziałów w porozumieniu z zarządami osiedli i Prezydentem. 

 

 



6. Temat szósty: 

- Informacje na temat zanieczyszczenia środowiska na terenie miasta 

Tarnobrzega; 

Informacje przedstawiła Pani Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i 

Środowiska, poinformowała, że został przyjęty Program Ochrony Środowiska dla 

Miasta Tarnobrzega. Największe zagrożenie dla środowiska stanowi zapylenie, 

spalanie paliw w gospodarstwach domowych i zanieczyszczenia pochodzące z 

transportu samochodowego. Największe zapylenie notowane jest w godzinach 

wieczornych a miasto montuje czujniki i monitoruje wskaźniki zanieczyszczenia w 

tym najbardziej szkodliwy MP10,  są również prowadzone losowe kontrole Straży 

Miejskiej w obszarach najbardziej zapylonych  

 

7. Temat siódmy: 

- Informacja miasta na temat przygotowania do zimy; 

Pan Prezes Rejonu Dróg Miejskich poinformował radnych o ilości dróg i 

chodników na terenie miasta oraz o kolejności odśnieżania, poinformował o 

posiadanym sprzęcie oraz o piasku i soli znajdującym się na terenie firmy. Spółka 

RDM współpracuje również z innymi podmiotami świadczącymi usługi 

odśnieżania. 

 

8. Temat ósmy: 

- Rozpatrzenie projektu Budżetu Miasta Tarnobrzega na 2025 rok 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały budżetowej gdzie planowane 

dochody wynoszą 482.401.160,99 złotych a wydatki 487.617.822,08 złotych. 

Największą częścią budżetu miasta stanowią wydatki bieżące, natomiast wydatki 

majątkowe, będące w szczególnym zainteresowaniu prac Komisji wynoszą 

82.354.028,56 zł. Cała kwota zostanie przeznaczona na inwestycje i zakupy 

inwestycyjne. Planowane jest około 70 zadań majątkowych z dofinansowaniem 

60 milionów złotych. Po merytorycznej analizie i dyskusji przeprowadzonej 

podczas posiedzenia odbytego w dniu 21 listopada 2024 roku poprzedzonej 

wysłuchaniem informacji złożonych przez Panią Skarbnik,  Pana  Prezydenta  

oraz Panią Naczelnik Wydziału Techniczno Inwestycyjnego i Drogownictwa 

postanowiła pozytywnie zaopiniować przedłożony projekt w zakresie 

merytorycznym działania Komisji 



9. Temat dziewiąty: 

- Opracowanie planu pracy Komisji na 2025 rok 

 

10.  Temat dziesiąty 

- Omówienie i zajęcie stanowiska w sprawie konsultacji publicznych 

Horyzontalnego Rozkładu Jazdy PKP. 

 Na posiedzeniu zostało przedstawione pismo Pana Michała Litwina 

skierowane do Centralnego Portu Komunikacyjnego dotyczącego konsultacji 

publicznych Horyzontalnego Rozkładu Jazdy. Członkowie komisji zapoznali się z 

pismem i jednogłośnie poparli postulat i uwagi wniesione w załączonym piśmie. 

W posiedzeniu brał udział również Pan Prezydent  Łukasz Nowak, który 

przedstawił temat przebudowy stacji kolejowej. Prezydent poinformował, że 

interesuje się szeroko pojętym tematem związanym z kolejnictwem oraz 

rozwojem rynku kolejowego w Tarnobrzegu co ma służyć  budowie przez miasto 

centrum przesiadkowego w sąsiedztwie dworca PKP. 

 

 

Jednym ze stałych tematów jakim zajmuje się Komisja jest comiesięczna analiza 

i określanie najpilniejszych potrzeb remontowych infrastruktury drogowej miasta 

Tarnobrzega, gdzie Pani Naczelnik Wydziału Techniczno Inwestycyjnego i 

Drogownictwa przedstawia członkom Komisji sytuacje związane z trwającymi 

remontami i budowami na terenie Tarnobrzega oraz przedstawia plany remontowe, 

nad którymi pracuje wydział. 

 

Szczegółowe informacje dotyczące zagadnień omawianych przez Komisję 

zawarte są w protokołach z posiedzeń Komisji Techniczno Inwestycyjnej Rady 

Miasta Tarnobrzega 

 

Tarnobrzeg 30 stycznia 2025 rok  

 
 


